
Z poważaniem,

W związku z otrzymanym dofinansowaniem z Urzędu Marszałkowskiego na przebudowę drogi
Brodzińskiego/Kaczkowskiego proszę o informację na jakim etapie jest Gmina Nysa. Proszę o
informację czy odbył się i czy został rozstrzygnięty przetarg i czy inwestycja będzie realizowana oraz
kiedy.

INTERPELACJA

Jolanta Trytko-WarczakNysa, 03.12.2018

Radna PO


